
 

 
 

 

 

 

              Poznań, 26 października 2018 r.  

 

 

 

 

Szanowny Panie,  

 

redakcja miesięcznika „Energia i Recykling” serdecznie dziękuję Panu za udział w XVIII 

Forum Energii i Recyklingu!  

 

W ciągu dwóch dni (23-24 października) rozmawialiśmy o najważniejszych sprawach 

branży odpadowej i eko-energetycznej w Polsce. W wydarzeniu towarzyszącemu Targom 

POL-ECO SYSTEM wzięli udział wybitni przedstawiciele branży, eksperci i praktycy, 

osoby o niepodważalnym autorytecie naukowym i eksperckim i ponadprzeciętnych 

umiejętnościach komunikacyjnych.  

 

Prezentacje naszych Gości były niezwykle ciekawe i prezentowały aktualne treści, 

nawiązywały w sposób bezpośredni do obecnej sytuacji branży. Pojawiały się wnioski, 

przykłady i nawiązania do plagi pożarów na składowiskach i w magazynach odpadów, 

mówiliśmy o embargu na odpady wprowadzonym przez Chiny, poziomach recyklingu 

narzucanych przez UE, czy rozstrzygających się właśnie konkursach ministerialnych. Od 

praktyków i ekspertów można było zasięgnąć najnowszej wiedzy na temat pomocy i 

doradztwa w inwestycjach związanych z branżą odpadową czy eko-energetyczną. 

 

Konferencja była bardzo udana i zdaniem branży – bardzo ciekawa. Cieszymy się, że 

mogliśmy Pana gościć. Pana wystąpienie uświetniło nasze Forum i było z pewnością 

jednym z niego najciekawszych elementów. Forum Energii i Recyklingu uważam za 

zakończone. Do zobaczenia za rok. Liczymy na dalszą współpracę przy podobnej lub 

zupełnie innej okazji. Gościć Pana na naszym Forum było dla nas wielkim zaszczytem. 

 

 

Szymon Mazur 

Redaktor prowadzący miesięcznika „Energia i Recykling” 


